
Protokół Wspólnego 

 Posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Tułowicach 

z dnia 26 lutego 2024 r. 

 

 

Posiedzenie odbyło się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Tułowicach i trwało  

od godz.1800 do godz. 1900. 

W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych. 

Nieobecni Radni:  

Krzysztof Chodorowski, Krzysztof Mróz, Krzysztof Ptak i Bernadeta Żytkiewicz. 

Nagranie posiedzenia znajduje się w dokumentacji i jest dostępne w biurze rady Urzędu 

Miejskiego w Tułowicach. 

 

Posiedzenie prowadził Jan Bojkowski Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

który stwierdził ich prawomocność, przywitał przybyłych na posiedzenie, a następnie 

przedstawił porządek obrad: 

 

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia Komisji i przekazanie przewodnictwa Komisji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3.  

a) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom poszczególnych 

stopni awansu zawodowego dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 

warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania 

innych składników wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy 

b) sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę, 

c) wniosek rodziców dzieci z Gminy Tułowice uczęszczających do Żłobka Elephant  

w Tułowicach, pismo z dnia 30.01.2024 r. 

d) wniosek rodziców dzieci z Gminy Łambinowice uczęszczających do Żłobka Elephant  

w Tułowicach, pismo z dnia 31.01.2024 r. 

4. Projekt uchwały  w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tułowice w 2024 roku. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego pn. „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2024. 

6. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi sąsiedzkie oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat, a także trybu ich pobierania. 

7. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Tułowicach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Tułowicach na 2024 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2024 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

12. Wolne wnioski. 

13. Zakończenie obrad. 



Ad.3. 

 

Pani Joanna Adamowska omówiła zagadnienia dotyczące wysokości stawek dodatków dla 

nauczycieli, wyjaśniając że zapisy uchwały wyrównują wysokości dodatków i oba stanowiska, 

zarówno nauczyciel edukacji wczesnoszkolnej jaki i przedszkolny Otrzymają dodatki za 

wychowawstwo w wysokości 300 zł. 

Przedstawia sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego. 

Rozmawiano na temat wysokości wynagrodzeń nauczycieli, Skarbnik Bogusława Krawczyk 

wyjaśniła zasadę konieczności przyznawania 14 wynagrodzenia dla nauczycieli wskazując iż 

w tym roku nie zaszła taka potrzeba. 

Pani Joanna Adamowska przypomniała, że na ostatnim posiedzeniu rodzice dzieci z Tułowic 

uczęszczających do Żłobka Elephant poprosili o podniesienie kwoty dofinansowania. 

Radni rozmawiali o wysokości dofinansowania, ilości dzieci korzystających z dofinansowania 

oraz wynikającej z tego kwoty.  

W dyskusji udział wzięli Radni: Jan Bojkowski, Roman Kopij, Przemysław Bielecki oraz 

Skarbnik Bogusława Krawczyk. 

W wyniku dyskusji ustalono, że rodzicom dzieci z Tułowic udzielona zostanie odpowiedź, że 

kwota dofinansowania nie zostanie podniesiona, a rodzicom dzieci z Łambinowic, że 

porozumienie nie zostanie podpisane. 

 

Ad.4.  

 

Pani Oliwia Kudryńska przedstawiła zapisy projekty uchwały  w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Tułowice w 2024 roku. Rozmawiano o wysokości przeznaczonych środków 24 tys. zł. 

Radny Tomasz Gala zapytał o możliwość zgłaszania wałęsających się zwierząt w niedzielę  

i święta. 

 
Ad.5, 6, 7, 8. 

 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Ziubrzycka-Bień omówiła zagadnienia dotyczące 

uchwał:  w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Tułowice w 2024 roku, w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi sąsiedzkie oraz szczegółowe 

warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, a także trybu ich pobierania, 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności  za  usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu 

ich pobierania, szczegółowo przedstawiła ich zapisy, wyjaśniając konieczność podjęcia 

procedowanych uchwał. 

Brak pytań. 

 

Ad. 9.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin powiedział, że Plan został przygotowany jak 

co roku z jedyną zmianą, że obejmuje okres do końca kwietnia, czyli do końca kadencji,  

z wykorzystaniem Planów pracy Dyrektorów Jednostek. 

Rozmawiano o kalendarzu prac, Przewodniczący Rady określił termin posiedzenia Komisji 

oraz sesji na 25 marca br. 

 

 



 

Ad.10, 11. 

 

Skarbnik Bogusława Krawczyk przedstawiła zapisy w projektach uchwał: w sprawie zmian 

budżetu Gminy Tułowice na 2024 r. oraz w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej, 

wyjaśniając zmiany w poszczególnych punktach oraz uzasadniając konieczność ich 

wprowadzenia. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o kolejnych czynnościach przetargowych, 

dotyczących Przebudowy budynku Przedszkola oraz projektu dotyczącego oczyszczalni. 

Radny Tomasz Gala zapytał czy otrzymane subwencje pokryły wydatki, które Gmina  

w związku z tym ma, na co Skarbnik wyjaśniła, sposób przyznawania subwencji i dotacji  

w zależności od placówki. Dodała, że po wyliczeniu potrzeb szkoły wyszła kwota 1,5 mln zł,  

a Gmina otrzymała połowę tego, wyraziła nadzieję, że metryczka dotyczy jedynie połowy roku. 

Rozmawiano o potrzebach finansowych koniecznych do zaspokojenia potrzeb dotyczących 

wzrostu wynagrodzeń nauczycieli. 

 

Ad.12. 

 

Wolne wnioski 

Radny Tomasz Gala poprosił o trochę kamienia na wyrównanie początku ulicy Morelowej. 

Burmistrz poinformował o obiecanej darowiźnie kamienia i zapewnił, że ulice które jeszcze go 

nie otrzymały, zostaną naprawione. 

Radna Anna Sokulska zapytała o wiedzę na temat możliwości otwarcia basenu, na co Burmistrz 

odpowiedział, że informacja na stronie Powiatu nie zmienia się. 

Radni rozmawiali na temat powodów zamknięcia basenu. 

 

Ad. 13. 

 

W związku z zrealizowaniem zaplanowanych punktów porządku obrad, Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jan Bojkowski zamknął posiedzenie wspólne Komisji Rady 

Miejskiej w Tułowicach. 

 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Jan Bojkowski 


